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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2016/17:1877 Kemikalieinspektionens förbud mot växtskyddsmedlet 
Stomp 

Kemikalieinspektionen valde att inte ge dispens för växtskyddsmedlet Stomp i 
fjol. Lantbrukarnas Riksförbund varnade då för att det kunde bli stora 
skördeförluster av lök och bönor bland de svenska lantbrukarna. 

Nu rapporterar ATL Lantbrukets Affärstidning (den 28 augusti 2017) att 
förbudet har slagit hårt mot odlingar av bruna bönor på Öland. Lantbrukarna på 
Öland rapporterar att det växtskyddsmedel de har använt i stället för Stomp har 
gett stora skador på plantor i den tidiga fasen, vilket har lett till förminskade 
och försenade skördar av bruna bönor. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Sven-Erik Bucht: 

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att det ska finnas fungerande 
växtskyddsmedel för växtodlingen i Sverige?  

………………………………………

Sten Bergheden (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-09-01
Besvaras senast
2017-09-15


